
معاون اول قوه قضائيه گف�ت: يقين دارم حتي 
اگر اع�دام در بحث م�واد مخدر هم کم ش�ود، 
غربي ه�ا نمي گويند کار خوبي کرديد. مس�ئله 
ديگر اين اس�ت که اعدام را برنداريم و دو سال 
ديگر بگوييم وضعيت بدتر شده است. اگر اعدام 
را کم مي کنند حداقل يک مجازاتي را جايگزين 
کنند ک�ه نقش بهتر از اعدام را داش�ته باش�د.
غلامحس��ين  والمس��لمين  حجت الاس��لام 
هم انديش��ي  نشس��ت  در  محس��ني اژه اي 
نخبگان حقوقي و ش��وراي عالي س��ازمان بسيج 
حقوقدانان ضمن تبريک روز خبرنگار اظهار کرد: 
اميدوارم اين قش��ر زحمتکش در عمل به وظيفه 

حرفه اي خود موفق باشند. 
معاون اول قوه قضائيه افزود: نظام جمهوري اسلامي 
بايد عاري از هرگونه فساد و کجي در هر زمينه اي 
و تبلور نظام اسلامي باش��د.  اژه اي ادامه داد: امروز 
چند چيز است که مي تواند آسيب جدي به ما بزند 
و بايد تلاش کنيم اين موارد پيش نيايد. نخس��ت 
کارآمدي نظام است؛ اگر تلقي شود که نظام کارآمد 
نيس��ت و نمي تواند مش��کلات را حل کند، ممکن 
است بزرگ ترين ضربه را بخوريم.  نکته دوم اعتماد 
مردم به نظام است. اگر به هر دليلي با تلاش دشمن 
يا نقص در کار م��ا، اعتماد مردم کم ش��ود، ضربه 
مي خوريم و بايد تلاش کني��م اعتماد مردم روز به 

روز بيشتر شود. 

نکته بعد مردمي بودن نظام است. بسياري از مسائل 
از ابتدا تا به امروز بر همين پايه حل شده است. اگر 
اين بعد کمرنگ شود به ويژه طرفداري نظام از قشر 

محروم، با مشکل مواجه مي شويم. 
وي افزود: ما معتقديم اسلام ناب مي تواند سعادت 
بشر را فراهم کند. اين ماييم که بايد به اسلام ناب 
عمل کنيم و به منصه ظهور برسانيم.  معاون اول قوه 
قضائيه افزود: اسلام ناب ارزش بسياري براي حقوق 
انس��ان ها ارزش قايل اس��ت و بر حق الناس بسيار 
تأکيد مي کند.  سخنگوي قوه قضائيه با بيان اينکه 
آموزه هاي اسلام بر ارزش و حقوق انساني و سلامت 
در جامعه تأکيد بس��يار دارد، گفت: ما مس��ئولان 
هستيم که بايد اين اسلام را به منصه ظهور برسانيم.  
از جمله ويژگي هاي بسيج و بسيجي اثرگذاري بر 
محيط اس��ت نه اثرپذير. بس��يج هر جا هست بايد 
اثرگذار باشد. بس��يج پيشتاز اس��ت نه تابع است. 
پيشتازي بس��يج فقط در جبهه و رفتن روي مين 
نيست. کسي روي مين مي رود که خطرپذير است و 
به غير از انجام وظيفه دنبال چيزي نيست و توقعي 
هم ندارد.  وي افزود: بسيج پيشرو است. ديگر اينکه 
بسيج و بسيجي به کميت و امکانات نگاه نمي کند. 
در طول اين 40 سال بسيار ديديم هر جا امکانات و 

زرق و برقي نيست، بسيج حضور دارد. 
اژه اي گفت: بسيج بايد بيش��تر از اين بروز و ظهور 
داشته باشد. مسئله خيلي زياد است و اگر بخواهيم 

در همه مس��ائل هم عرض وارد شويم، شايد امکان 
پايان رساندن آنها نباشد. بايد اولويت بندي کنيم. 
امروز کارهاي بس��يج حقوقدانان بروز و ظهور پيدا 
نکرده است. چند نفر از کارهاي بسيج حقوقدانان 
خبر دارند. بايد در امور اولويت بندي کنيم و بروز و 
ظهور هم داشته باش��يم.  معاون اول قوه قضائيه به 
استفاده از ظرفيت ها اش��اره کرد و گفت: همه اين 
جمله را قبول دارند، اما مهم اين است ظرفيت ها را 
استخراج کنيم و روش استفاده از آن را هم بدانيم. 
مهم اين اس��ت که بدانيم چ��ه ظرفيت هايي براي 
نيروهاي ارزشي، ولايي و طرفدار مردم وجود دارد. 
ما هنوز توانستيم همه افراد هم جهت را شناسايي 
کنيم.  اگر ما در نظام جمهوري اسلامي يک دستگاه 
قضايي مستقل، مقتدر و صحيح العمل داشته باشيم 
براي تداوم نظ��ام و جلوگيري از کژي ها فوق العاده 
مي تواند مؤثر باش��د. آيا قوه قضائيه اينگونه است؟ 
قطعاً به طور کامل نيست و حتماً اشکالاتي وجود 
دارد، ام��ا بايد ببينيم چطور مي ش��ود کمبودها را 
برطرف کرد.  اژه اي ادامه داد: يک��ي از موضوعات 
که مردم نالان هستند؛ تأخير در رسيدگي هاست. 
شما کمک کنيد تا بفهميم مشکل از کجاست و حد 
مقبول دادرسي چقدر است. مسئله ديگر که موجب 
طولاني ش��دن پرونده ها ش��ده و گاهي به اعتماد 
مردم هم خدشه مي زند، مسئله کارشناسي است. 
از شما تقاضا دارم وارد شويد و بررسي کنيد و به ما 

راهکار بدهيد. 
وي تصريح کرد: هزينه کارشناسي ها طوري است 
که بسياري از دستگاه هاي دولتي و مردم نمي توانند 
هزينه کارشناسي را واريز کنند و صرف نظر مي کنند. 
بحث ديگر اختلاف فاحش بين کارشناسي ها در يک 
مسئله س��اده مثل ساختمان اس��ت و خيلي چيز 
پيچيده و مبهمي نيس��ت. در برخ��ي پرونده هاي 
جاري، تعدادي کارش��ناس يک ساختمان را 600 
ميليارد و يک ع��ده ديگر يکه��زار و 600 ميليارد 
کارشناسي کردند.  سخنگوي قوه قضائيه گفت: در 
همين پرونده نفتي براي يک ملک در غرب تهران 
س��ه بار در يک هفته کارشناسي انجام شد؛ آن هم 
کارشناس هاي معروف. يک بار 740 ميليارد، يک 
مرتبه يک هزار و 700 ميلي��ارد و يک مرتبه نيز 8 

هزار ميليارد کارشناسي کردند. 
وي تأکي��د کرد: ي��ک اتوبوس در اتوب��ان تهران - 
قم آت��ش مي گي��رد و 40 نفر جزغاله مي ش��وند. 
22 بار کارشناسي مي ش��ود و هر کدام هم چيزي 

مي گويند. 
س��خنگوي قوه قضايي گفت: يکي از مسائل فرعي 
که باعث خسارت و نارضايتي مردم مي شود، اداره 
و تقويم اموالي اس��ت که متعلق به متهم است قوه 
 قضائيه که نمي تواند کارخانه و شرکت هواپيمايي 
اداره کند. چگونگي اداره ام��وال متهمان که هنوز 

حکم صادر نشده مشکل ساز شده است. 
اژه اي تصريح کرد: آيا مي خواهيم همه مشکلات را 

با مجازات و تشديد مجازات حل کنيم؟
مثال مي زنم اخلال در نظام اقتصادي براي س��ال 
69 است مجازات سنگيني دارد تا اعدام دارد. تنها 
قانوني که مفسد في الارض به اعدام محکوم کرده 
بود اين بود قانون مرب��وط به رش��وه را نگاه کنيد 

مجازاتي تا اعدام در نظر گرفته است.
وي افزود: برخي مي گويند مجازات را تشديد کرديد، 
اما هنوز جرم هست. در بحث مواد مخدر، قوانيني 
از ساليان قبل داشتيم و خيلي وقت ها تشديد شده 
و الان مي خواهند تخفيف بدهند. مي گويند اعدام 
جواب نداد و فلان مشکلات را هم دارد. بايد ببينيم 
هدف ما از اعدام چه ب��وده؟ آيا کارهايي که بايد در 
بحث مواد مخدر انجام مي شده انجام شده است؟ من 
نمي خواهم از اعدام طرفداري کنم. آيا همه کارها را 
رها کرديم و همه نتيحه را از اعدام مي خواستيم و 

حالا مي خواهيم نباشد؟
معاون اول قوه قضائيه گف��ت: يقين دارم حتي اگر 
اعدام در بح��ث مواد مخدر هم کم ش��ود، غربي ها 
نمي گويند کار خوبي کرديد. مسئله ديگر اين است 
که اعدام را بر نداريم و دو سال ديگر بگوييم وضعيت 
بدتر شده اس��ت. اگر اعدام را کم مي کنند حداقل 
يک مجازاتي را جايگزين کنند که نقش بهتر را از 
اعدام داشته باشد و اثر منفي اعدام را نداشته باشد و 

بايد روي اين مطالعه شود. 
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سخنگوی قوه قضائيه :

نجفي: بازرسي مخفي ايجاد مي کنم
قاليباف: مردم بهترين قاضي تحولات شهر هستند

 اعدام قاچاقچيان را هم حذف کنيم
  باز غربي ها نمي گويند کار خوبي کرديد

 قاليب�اف در روز ه�اي پايان�ي کار خود در 
پست شهرداري با تشريح اقدامات، گزارش 
عملكرد خود را براي شهروندان تشريح کرد 
و گفت: امروز در تهران ب�ا تحولات صورت 
گرفته با ته�ران جديدي روبه رو هس�تيم. 
نجفي نامزد مطرح شهرداري نيز با تشريح 
برنامه ه�اي خود براي ش�هر ته�ران اعلام 
کرد: ضمن ايجاد يک سيستم براي بازرسي 
مخف�ي، در ص�ورت ش�هردار  ش�دن جامه 
سياس�ي از تن در م�ي آورم و جامه خدمت 
مي پوش�م. حالا بايد ش�هروندان اقدامات 
چهارس�ال ش�هرداري جديد را با تحولات 
صورت گرفته، م�ورد قضاوت ق�رار دهند. 
محمد باق��ر قاليباف در برنام��ه گفت و گوي 
ويژه خبري ضم��ن تش��ريح اقدامات صورت 
گرفته در دوره مديريت��ي اش گفت: در حوزه 
س��رمايه گذاري ش��هرداري تهران 10 هزار و 
500 ميليارد توم��ان دارايي هايي دارد که بر 
اس��اس مصوبه فعلي آماده فروش و س��رمايه 
در اختيار اس��ت. از اين رو ش��هرداري تهران 
نه تنها بدهي ندارد، بلکه شاخص هاي مجموعه 
گردش مال��ي و طلب و بده��ي اش هم مثبت 
است. طبيعتاً بخش��ي از اينها تعهدات دولت 
اس��ت که بايد به آن عمل کند و خود آنها هم 

اين بحث را مي دانند. 
قاليباف همچنين گفت: امکان ندارد کاري در 
مترو انجام شود و ايمني مردم در آن لحاظ نشود 
و همه ايس��تگاه هاي مترو با بهترين تجهيزات 
فني و رفاهي س��اخته و بهره برداري مي شود. 
اگر دولت هزار و 500 واگن را بدهد، روزانه 10 

ميليون مسافر با مترو جا به جا مي شود. 
وي با تأکيد بر اينک��ه امروز در ته��ران با يک 
تهران جديدي روبه رو هستيم، تأکيد کرد: 10 
سال قبل اگر وارد مترو مي شديد، شاهد بوديد 
که يک خط مترو آن هم به صورت ناقص وجود 
داش��ت، اما امروز هش��ت خط مترو در اختيار 
مردم است و تعدد و جا به جايي ايستگاه ها نيز 

وجود دارد. حتي ايستگاه هايي را داريم که سه 
خط مترو در آن تقاطع پيدا مي کنند و  مي تواند 

حمل و نقل را راحت و روان کند. 
شهردار تهران در پاسخ به سؤالي درباره تعابير 
مختلف منتقدان و حامي��ان از عملکرد وي در 
طول 12 سال گذشته عنوان داشت: نمي خواهم 
به موضوع »شهر سوخته« يا »آواربرداري« که 
برخي سياس��ت زده ها اش��اره مي کنند، کاري 
داشته باش��م. ش��هرداري و کار شهر مشخص 
است، شما يک شهروند هستيد و از صبح تا شب 
مي بيني��د، از اين رو مي تواني��د قضاوت کنيد. 
همه مي دانند اين حرف غير قابل قبولي است. 
برنامه ش��هرداري در 12سال گذشته براساس 

خردجمعي بسته شده است. 
وي گفت: در تهران جديد يکي از اصول اصلي 
ما مردم بودن��د، من به عنوان ش��هردار خودم 
دغدغه اي ندارم، بلک��ه دغدغه من بايد دغدغه 
مردم باش��د. همه تلاش ما اين ب��ود که توجه 
داش��ته باش��يم مردم چه نيازهاي��ي دارند، به 
اضافه اينکه بستر حضور مردم و مشارکت آنها 
را فراهم کنيم. وي افزود: بدون در نظرگرفتن 

گرايش هاي سياسي و سلايق قومي، مذهبي و 
ديني به مردم خدمت کرديم. 

  نجفي: بازرسي مخفي ايجاد مي کنم 
محمدعلي نجف��ي، کانديداي تصدي پس��ت 
ش��هرداري ته��ران نيز ب��ا حضور در ش��وراي 
منتخبان پنجمين دوره شوراي شهر تهران، با 
اعلام شعار »شهر اميد، مشارکت و شکوفايي«، 
برنامه هايش را براي تصدي ش��هرداري تهران 
تشريح کرد و افزود: قطعاً با اميد مي توان آرامش 
و نشاط را در ش��هروندان ايجاد کرد. در پي آن 
بايد با جلب مشارکت مردم، شهر را به شکوفايي 
رساند.  وي گفت: بايد در همان سال اول برنامه، 
شاخص هايي را به کار گيريم تا ميزان اميد و در 
پي آن مشارکت را افزايش دهيم و اين معيارها 
نيز بايد اندازه گيري شوند تا نهايتاً شهر به طور 

کامل به شکوفايي برسد. 
اين کانديداي تصدي پس��ت شهرداري تهران 
با بيان اينک��ه »رويکرد اصل��ي و خطوط کلي 
ش��هرداري تهران در هش��ت س��ال آينده در 
برنامه اي که امروز تش��ريح خواهم کرد، اعلام 
مي ش��ود« گفت: البته اين برنامه ضعف هايي 

ني��ز دارد؛ چراکه ب��ه بعضي از موارد مي ش��د 
توجه بيشتري کرد که قطعاً اين موضوع لحاظ 
خواهد شد. هدف اصلي برنامه ارتقاي زندگي 
ش��هروندان در همه جنبه هاي آن بوده است و 
در اين راس��تا توجه ويژه اي به اسناد فرادست 
ملي و سياس��ت هاي کلي مربوط به اداره شهر 

شده است. 
نجفي با تأکيد بر اينکه چشم انداز ما هشت ساله 
بوده است، گفت: نمي ش��ود ظرف چهار سال 
چشم انداز درستي را پيش بيني کرد، بنابراين 
ما چشم انداز هش��ت س��اله اي را برنامه ريزي 

کرده ايم. 
وي بر بازنگري فرآيندها و کاهش فرآيندهاي 
موازي در ساختار سازماني ش��هرداري تهران 
تأکيد ک��رد و ادامه داد: در ح��ال حاضر هزار و 
500 مدير در ش��هرداري تهران حضور دارند 
که حتماً مي شود اين رقم را کاهش داد و به اين 
ترتيب به چابک سازي س��ازمان کمک کرد. به 
نظرم »دستگاه بازرسي موجود نيز کارا نيست، 
بر همين اساس طرحي براي ايجاد يک سيستم 
بازرس��ي مخفي با بهره گيري از توان کارکنان 
بازنشسته« مطرح کردم که موجب بهينه شدن 
منابع در حقيقت مديريت منابع و مصارف در 

شهرداري تهران خواهد شد. 
وي تأکيد کرد: در ش��هرداري ته��ران بايد به 
عنوان يک دستگاه حرفه اي نگاه حرفه اي داشته 
باشيم و در اين راستا نيز مديريت سياسي جايي 
ندارد. بنده با تمام جريانات و احزاب اصلاح طلب 
ارتباط داشتم، اما امروز صراحتاً اعلام مي کنم 
هيچ ارتباط تشکيلاتي و تعهدآور با هيچ حزب 
و گروهي ن��دارم. اگر به عنوان ش��هردار تهران 
انتخاب شوم و اين »بار« بر عهده من گذاشته 
شود، خوش��حال خواهم ش��د؛ چراکه امکان 
خدمت به ش��هروندان براي من فراهم ش��ده 
است. بي ترديد در صورت انتخاب بنده از همان 
روز اول جامه سياسي از تن در مي آورم و جامه 

خدمت خواهم پوشيد.

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي کوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم کرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ کدام از آنها نيست. 

* سازمان محيط زيست:
با حضور رئيس سازمان حفاظت محيط زيست، توليد خودروهاي سبز 

در استان قزوين آغاز شد. 
   

* شهروندي از سيستان:
حدود 10 سال پيش باران باريد،  س��يل جاري شد خونه هاي خشت 
و گلي روستاييان بي بضاعت خراب ش��د. وام مسکن دادن روستاييان 

بي بضاعت توان پرداختن نداشتن. 
بانک ها دادگاهيشون کردن و حالا همين بانک ها دارن همين روستاييان 

بي بضاعت کميته امدادي رو تهديد به بردن يارانشون ميکنه.
   

* اين هم وضعيتي در تضاد با فرهنگ هاي زيست محيطي: 
نهمين برنامه کمپين با دوچرخه جهت ترويج فرهنگ دوچرخه سواري 

شهري/ خيابان کوهسنگي مشهد
تا چشم کار ميکنه ماشين پارك کرده در مسير ويژه دوچرخه

به نظرتون چطوري بايد فرهنگ سازي کرد ؟
   

* شهروند خبرنگار از قشم با انتشار اين عکس نوشت: 
وضعيت نابسامان لوله هاي آب غرب جزيره/ عکس ها در چهار قسمت 
از گوران تا دولاب گرفته شده/ سال هاست مسئولان قول آبرساني به 

مردم مظلوم غرب جزيره را مي دهند. 
   

* نگراني الياس حضرتي از چينش کابينه:
متأسفانه فرهنگيان عزيز همچنان روي گسل »بدشانسي« قرار دارند. 

   مسئول س��ازمان بسيج حقوقدانان گفت: اين س��ازمان بالغ بر ۳6 
هزار نفر عضو در س��طح اس��تان ها دارد که در تخصص هاي مختلف و 
در غالب ۳2 مرکز اس��تاني، هفت مرکز ملي و 200 کانون شهرستاني 

فعاليت مي کنند. 
  معاون حمايت و سلامت خانواده کميته امداد اعلام کرد: 1۳ ميليون 
و 500 هزار دانش آموز در کشور مشغول تحصيل و  از اين تعداد بيش از 

يک ميليون نفر دچار فقر و محروميت هستند. 
  معاون اجتماعي سازمان بهزيستي کشور از راه اندازي مراکز جامع 
خدمات در ۳0 ش��هر محروم خبر داد و گفت: با وزارت مسکن رايزني 

کرده ايم تا مسکن مناسبي را براي حاشيه نشين ها فراهم کنند. 
   قائم مقام مشارکت هاي اجتماعي بهزيستي اظهار داشت: 11 هزار 
و ۳00 واحد مسکوني براي خانواده هاي داراي دو معلول در نظر گرفته 

شده که 4 هزار واحد ديگر را نيز امسال تحويل مي دهيم. 
  رئيس مرکز توسعه، پيشگيري و درمان اعتياد بهزيستي کشور گفت: 
قرار است کميته کشوري در بحث مراکز ماده 16 مواد مخدر به زودي 
تشکيل شود تا علاوه  بر کار نظارتي و تخصصي، آمار معتادان ورودي به 

اين مراکز را کاهش دهيم. 
   رئيس کميته مش��ارکت هاي مردمي، اسکان و تغذيه ستاد اربعين 
با اعلام خبر تش��کيل 600 پرونده موکب داري از خيرين و هيئت هاي 
مذهبي متقاضي برپايي موکب در ايام اربعين خواست تا هرچه سريع تر 

نسبت به ثبت نام و دريافت پروانه اقدام کنند. 
   مدير کل نظارت بر نش��ر و توزيع مواد آموزش��ي وزارت آموزش و 
پرورش با بيان اينکه امکان ثبت نام اينترنتي کتب درسي تمام پايه هاي 
تحصيلي در آينده نزديک فراهم مي شود، گفت: حذف کتابفروشي ها از 

چرخه توزيع به هيچ عنوان در برنامه نيست. 
    مدير مسئول روزنامه رسالت با بيان اينکه هنوز عنصر پاسخگويي 
در مسئولان کشور به ويژه به رسانه ها جا نيفتاده است، گفت: بهتر است 
مسئولان کشور بدانند که يکي از عناصر مديريت پاسخگويي نسبت به 

عملکرد خود و اقناع افکار عمومي است. 
    رئيس جمعيت هلال احمر با اشاره به اينکه ايران داراي بيش از 60 
هزار امدادگر است، اعلام کرد: هلال احمر ايران بزرگ ترين شبکه ارائه 

خدمات توانبخشي در کشور را بر عهده دارد. 
    رئيس اداره س��رمايه انساني س��رباز س��تاد کل نيروهاي مسلح با 
اش��اره به ابهامي که در ماده ۳5 قانون خدم��ت وظيفه عمومي وجود 
داشت، گفت: براي خروج از کش��ور براي ادامه تحصيل مواد ۳6 و ۳7 
قانون وظيفه عمومي حاکم است و مشمولان ديپلم مقيم داخل کشور 
نمي توانند تا زماني که وضعيت سربازي خود را به طور قطعي مشخص 

نکرده اند براي ادامه تحصيل به خارج از کشور اعزام شوند. 
    مشاور اجرايي رئيس مرکز پزشکي حج و زيارت اظهار داشت: براي 
ارائه هر چه بيشتر و بهتر خدمات پزشکي به زائران، 94 درمانگاه اقماري 

در شهرهاي مدينه و مکه راه اندازي شده است. 
    سخنگوي سازمان ثبت احوال کش��ور با اشاره به اينکه 25 ميليون 
کارت ملي هوشمند صادر شده است، از مردم خواست تا براي تعويض 

کارت ملي سريع تر اقدام کنند.

با وجود چندين برابر شدن آسيب هاي اجتماعي

رئيس بهزيستی به کار خودش نمره 20 داد !
 رئي�س س�ازمان بهزيس�تي ب�ا نادي�ده گرفت�ن چن�د براب�ر 
ش�دن آس�يب هاي اجتماع�ي و تبع�ات آن در لايه ه�اي 
داد! خ�ود  عملك�رد  کارنام�ه  ب�ه  را   20 نم�ره  جامع�ه 

انوشيروان محسني بندپي، رئيس سازمان بهزيستي کشور در نشست 
خبري گفت: هيچ دستگاهي مانند بهزيستي نتوانسته براي برنامه ششم 
اينگونه برنامه ريزي داشته باش��د و در ارزيابي ها بيشترين نمره را بين 

دستگاه ها داشته ايم، به طوري که نمره قبولي ما بين 19 و 20 است. 
وي افزود: شايد ما در تصميم گيري ها نقش مهمي نداشته باشيم، اما با کمک 
رسانه مي توانيم ش��رايطي را ايجاد کنيم که با توصيه و راهنمايي هاي خود 
تغيير نگرش در حوزه هاي اجتماعي را ايجاد کنيم.  محسني گفت: در بحث 
اورژانس اجتماعي تکليف شده 140 اورژانس مستقر شود که اکنون به 150 
رسيده و ۳0 مرکز جامع خدمات بهزيستي راه اندازي شود.  رئيس سازمان 
بهزيس��تي کش��ور گفت: همچنين در حوزه اعتياد، مديريت و ساماندهي 
معتادان متجاهر و خانه هاي امن شيوه نامه اجرايي و نحوه نظارت را عملياتي 
کرديم.  وي افزود: نياز به حمايت رسانه ها داريم تا مشکلات جامعه هدف را 
انتقال دهيم، اين در حالي است که در قانون احکام دائمي، بهزيستي متولي 
سلامت اجتماعي شده است.  محسني افزود: در ۳0 شهرستان که کمترين 
شاخص توسعه يافتگي را دارند ۳0 مرکز جامع تخصصي راه اندازي خواهيم 
کرد که خدمات بهنگام، پيشگيرانه و توانمندسازي را داشته باشند.  وي در 
پاسخ به سؤال خبرنگار ي مبني بر نمره دادن به عملکرد بهزيستي در آستانه 
دادن رأي اعتماد در مجلس در اين حوزه گفت: براي قضاوت بايد ببينيم در 
چه وضعيتي بوده ايم و اکنون در چه وضعيتي هستيم. بهزيستي به عنوان 
دستگاهي که نيروهاي تخصصي دارد، در بحث آسيب ها پروتکل و شيوه نامه 
دارد و براي پياده سازي آنها مشکلي در اجرا نداريم.  رئيس سازمان بهزيستي 
کشور گفت: فکر مي کنم در عرصه دروني و بيروني جزو دستگاه هايي بوده ايم 
که نمره بالاتر از ساير دستگاه ها کسب کرده ايم و نمره قبولي ما بين 19 و 20 
است.  وي گفت: در برنامه ششم توسعه هيچ دستگاه اجرايي را مانند بهزيستي 

نمي توانيد ببينيد که براي تمام بندها برنامه مشخصي نداشته باشد. 

دبير کميسيون آموزش مجلس:

سند تحول در حال خاك خوردن است
دبير کميس�يون آموزش مجلس با بيان اينكه باي�د وزير آموزش 
و پرورش ق�درت ايجاد تحول در اي�ن مجموعه بزرگ را داش�ته 
باش�د، گفت: منشأ همه تحولات کش�ور، آموزش و پرورش است. 
حجت الاسلام والمسلمين عليرضا سليمي، دبير کميسيون آموزش و 
تحقيقات مجلس شوراي اسلامي در خصوص »مهم ترين ويژگي هاي 
وزير آم��وزش و پرورش« اظهار داش��ت: بايد وزير آم��وزش و پرورش 
از توان مديريت فوق العاده اي برخوردار باش��د.  وي اف��زود: بايد وزير 
آموزش و پرورش قدرت ايجاد تحول در اين مجموعه بزرگ را داشته 
باشد؛ چراکه منشأ همه تحولات کش��ور آموزش و پرورش است.  دبير 
کميسيون آموزش مجلس با تأکيد بر نقش محوري آموزش و پرورش 
در کشور افزود: اگر آموزش و پرورش آسيب ببيند، همه ارکان ديگر نيز 

در دراز مدت آسيب مي بينند.  . 

به منظور دسترسي به فرودگاه امام 

ايستگاه دروازه دولت شبانه روزي مي شود
مديرعامل ش�رکت بهره ب�رداري مترو با بي�ان اينكه   ايس�تگاه 
دروازه دولت ش�بانه روزي مي ش�ود، گف�ت: مس�افران فرودگاه 
ام�ام خمين�ي)ره( مي توانن�د از اي�ن ايس�تگاه وارد خ�ط يک 
ش�وند و به ف�رودگاه امام خمين�ي)ره( دسترس�ي پي�دا کنند. 
احمدي بافنده در نشس��ت خبري با بيان اينکه پس از افتتاح ايس��تگاه 
متروی  ف��رودگاه امام خميني)ره( بايد مس��يرهاي دسترس��ي به اين 
فرودگاه را از طريق ش��بکه حم��ل و نقل عمومي تس��هيل مي کرديم، 
گفت: در حالت عادي قطارهاي خط يک از ساعت 5:۳0 تا 2۳:۳0 فعال 
هستند، ولي با 24 ساعته شدن فعاليت ايستگاه دروازه دولت، مسافران 
مي توانند از ايستگاه متروی دروازه دولت به ايستگاه شهر آفتاب منتقل 
ش��وند و از آنجا نيز به فرودگاه امام خميني)ره( بروند.  وي افزود: زمان 
سفر از شهر آفتاب تا فرودگاه امام خميني)ره( 40 دقيقه است و مسافران 
فرودگاه مي توانند با ص��رف 40 دقيقه به فرودگاه برس��ند.  مديرعامل 
ش��رکت بهره برداري مترو با بيان اينکه در حال حاضر ب��ه دليل آماده 
نبودن قطارهاي ويژه فرودگاه امام خميني)ره( از دو رام قطار در اين خط 
اس��تفاده کرده ايم، گفت: در روزهاي اخير اخباري مبني بر اينکه بليت 
خط فرودگاه امام خميني)ره( 6 تا 10 هزار تومان اس��ت، منتشر شده، 
اما بايد اعلام کنم که هنوز اين مبلغ به ش��رکت بهره برداري ابلاغ نشده 
و ما بهاي بليت 800 توماني قطارهاي تهران – کرج را از مسافران اخذ 
مي کنيم.  احمدي بافنده با اشاره به حواشي نامگذاري اين خط به نام خط 
8 گفت: مستحضريد که طي سال هاي اخير اسامي خطوط و ايستگاه ها 
تغيير کرده و به دليل توالي در افتتاح از اين شماره استفاده شده است.  
وي با بيان اينکه با افتتاح اين خط علاوه بر ساکنان شهرك فرودگاهي، 
ساکنان اسلامشهر، چهاردانگه، نسيم شهر، واوان، و صباشهر که حدود 
2 ميليون نفر مي شوند نيز مي توانند از اين خط استفاده کنند، تصريح 
کرد: 10 هزار نفر در ش��هر فرودگاهي فعاليت مي کنند که مي توانند با 
اس��تفاده از مترو س��هم زيادي در کاهش آلودگي هوا داشته باشند.  به 
گفته مديرعامل ش��رکت بهره برداري مترو، 20 درصد کل خودروهايي 
که وارد تهران مي شوند از سمت اتوبان تهران – قم هستند که با افتتاح 
مترو مي توان شاهد تسهيل در تردد خودروها نيز بود.  احمدي بافنده با 
بيان اينکه از امشب ايس��تگاه دروازه دولت شبانه روزي مي شود، گفت: 
سعي کرديم ايستگاهي را انتخاب کنيم که علاوه بر آنکه در مرکز شهر و 
دسترسي عموم به آن راحت تر باشد،  از ساير مدهاي حمل و نقل همچون 

بي آرتي و تاکسي نيز بهره ببرد. 

 سامانه جامع بانک اطلاعاتي شکار 
راه اندازي شد

مديرکل دفتر حفاظت و مديريت ش�كار و صيد سازمان حفاظت 
محي�ط زيس�ت گفت: س�امانه جام�ع بان�ک اطلاعاتي ش�كار و 
صيد در راس�تاي ضرورت توس�عه دول�ت الكتروني�ک و با هدف 
ايج�اد سيس�تم يكپارچ�ه کش�وري ب�راي ثب�ت الكترونيكي 
درخواس�ت صدور پروانه ش�كار و صيد راه اندازي ش�ده اس�ت. 
علي تيموري، مديرکل دفتر حفاظت و مديريت ش��کار و صيد سازمان 
حفاظت محيط زيست با بيان اينکه راه اندازي سامانه جامع شکار و صيد 
در راستاي ضرورت توسعه دولت الکترونيک در دستور کار قرار گرفت، 
گفت: اين سامانه با همکاري اداره کل حفاظت و مديريت شکار و صيد، 
دفتر پش��تيباني، فني مهندس��ي و فناوري اطلاعات و دفاتر پيشخوان 
دولت راه اندازي ش��د.  تيموري هدف از راه اندازي اين س��امانه را ايجاد 
سيستم يکپارچه کشوري براي ثبت الکترونيکي درخواست صدور پروانه 
ش��کار و صيد به منظور کاهش مراجعات، کاهش ضريب خطا در اعمال 
محروميت ها، دسترسي به بانک اطلاعات متخلفان شکار و صيد در تمام 
کش��ور، ثبت پروانه هاي صادره، ثبت دفاتر شناسايي شکارچيان و روند 
تمديد آنها دانست.  مديرکل دفتر حفاظت و مديريت شکار و صيد سازمان 
حفاظت محيط زيست اشاره اي هم به اطلاعات لازم جهت بارگذاري در 
بانک هاي اطلاعاتي سراسري داشت و افزود: اين اطلاعات شامل بانک هاي 
اطلاعاتي متخلفان حوزه شکار و صيد، دفترچه هاي شناسايي شکارچيان 
و پروانه هاي شکار و صيد صادر ش��ده توسط ادارات کل حفاظت محيط 

زيست استان هاست که هم اکنون آماده بارگذاري است. 

  از شهر

  گزارش  یک


